

**CITY OF WEST HOLLYWOOD  
RUSSIAN ADVISORY BOARD  
MINUTES FOR TUESDAY, AUGUST 18, 2015**

**West Hollywood Library Community Meeting Room  
at 625 N. San Vicente Boulevard**

1. **CALL TO ORDER** –Chair Alex Tolocenco called the meeting to order at 7:15 P.M.
2. Diana Volman led the Pledge of Allegiance
3. Roll Call – Board members present: Vika Safrigina, Diana Volman , Alex Tolocenco, Larisa Danilova, Lyubov Levitan, Valentina Matiji. Staff Liaison Tatiana Rodzinek.  
  
Board members absent: Raisa Aguf
4. Approval of Agenda: Lyubov Levitan made a motion to approve agenda, seconded by Vika Safrigina.
5. Approval of Minutes of the meeting of July 21, 2015. Diana Volman made a motion to approve, seconded by Vika Safrigina.

**6. ITEMS FROM THE PUBLIC**

Charlette Ofrecio, Director of Marketing for the Kennedy Post Acute Care Center introduced herself and spoke about the services that the center provides for the Russian speaking community and asked the board how the center can be involved in the activities.

**7. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

**8. UNFINISHED BUSINESS**

**8.A. FOLLOW UP ON THE NATIONAL NIGHT OUT**

The board members discussed the past event and made the following recommendations for the future:

1. Entertainment should be better coordinated
2. Would be better to have a microphone or loudspeakers for raffle tickets
3. Invite different kind of entertainment
4. Attract more businesses

**8.B. RUSSIAN ARTS AND CULTURE FESTIVAL 2016 AND RUSSIAN COMMUNITY AWARDS PRESENTATION**

Board members voted to keep the following dates for the Russian Arts and Culture Week:

- a. Russian Arts and Culture Festival: Sunday, May 15, 2016; Plummer Park
- b. Victory in Europe Day - Saturday, May 7, 2016; Fiesta Hall, Plummer Park

and discussed revamping the Russian Community Awards Ceremony. Per City Council's recommendation, decided to incorporate it with the Gala Concert. The Russian Advisory Board meeting in May 2016 will be held on its regular date: third Tuesday of the month: May 17, 2016

### **8.C. UPCOMING CULTURAL EVENTS**

**Tatiana Rodzinek** reminded the board about the event "Inspired by America" that will take place in the Council Chambers, on Wednesday, October 14, at 7 p.m.

### **9. ITEMS FROM STAFF**

There were no items from staff

### **10. PUBLIC COMMENTS**

There were no comments

### **11. RUSSIAN ADVISORY BOARD MEMBERS' COMMENTS**

There were no comments.

### **12. ADJOURNMENT**

The Advisory Board adjourned at 8:10 PM to their next regularly scheduled meeting, which will be on Tuesday, September 15, 2015 in West Hollywood Library Community Meeting Room at 625 N. San Vicente Boulevard.

APPROVED BY A MOTION OF THE RUSSIAN ADVISORY BOARD ON THIS 20<sup>th</sup> DAY OF OCTOBER 2015.

  
\_\_\_\_\_  
CHAIRPERSON

ATTEST:

\_\_\_\_\_  
STAFF LIAISON

**ГОРОД ЗАПАДНЫЙ ГОЛЛИВУД  
СОВЕТ РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ  
ПРОТОКОЛ ЗАСЕДАНИЯ ВО ВТОРНИК, 18 АВГУСТА 2015 ГОДА**

**ОБЩЕСТВЕННАЯ КОМНАТА БИБЛИОТЕКИ ЗАПАДНОГО ГОЛЛИВУДА  
625 N. SAN VICENTE BOULEVARD**

1. **НАЧАЛО ЗАСЕДАНИЯ** – Председатель совета Алекс Толосенко объявил заседание открытым в 7:15 вечера
2. Диана Вольман читала клятву верности
3. **ПЕРЕКЛИЧКА** – Члены Совета: Лариса Данилова, Валентина Матиджи, Диана Вольман, Александр Толосенко, Любовь Левитан, Вика Сафрыгина  
Координатор работы совета – Татьяна Родзинек.  
Отсутствовали: Раиса Агуф
4. **ОДОБРЕНИЕ ПОВЕСТКИ ДНЯ:** Любовь Левитан предложила одобрить повестку дня, Вика Сафрыгина предложила поддержать предложение.
5. **ОДОБРЕНИЕ ПРОТОКОЛА ПРЕДЫДУЩЕГО ЗАСЕДАНИЯ:** Диана Вольман внесла предложение одобрить протокол заседания от 21 июля 2015 года, Вика Сафрыгина предложила поддержать предложение.

**6. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Шарлет Офресио, директор отдела маркетинга реабилитационного центра Кеннеди, представила себя и рассказала об услугах, оказываемых русскоязычному населению и спросила совет о том, как их центр может помочь общине.

**7. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА**

Комментариев не было.

**8. НЕЗАВЕРШЕННЫЙ ПРОЕКТ**

**8.A. ОБСУЖДЕНИЕ НАЦИОНАЛЬНОГО ВЕЧЕРА БЕЗОПАСНОСТИ**

Члены совета обсудили проведенное мероприятие и сделали следующие рекомендации на будущее:

1. Развлечения должны быть лучше скоординированы.
2. Необходим микрофон или громкоговоритель для проведения лотереи.
3. Больше разнообразных развлечений.
4. Привлечь больше бизнесов.

**9.B. ОБСУЖДЕНИЕ ФЕСТИВАЛЯ РУССКОЙ КУЛЬТУРЫ 2016 И ЦЕРЕМОНИИ  
ВРУЧЕНИЯ НАГРАД В РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЕ**

Члены совета определили следующие даты для проведения мероприятий в 2016 году:

- a. Фестиваль русской культуры и искусства: Воскресенье, 15 мая 2016 года, в Пламмер Парке
- b. День победы – Суббота, 7 мая, 2016 года, Фиеста Холл, Пламмер парк  
Члены совета обсудили проведение церемонии вручения наград в русскоязычной общине. По рекомендации городского совета, решили объединить гала концерт и церемонию вручения наград. Заседания совета русскоязычной общины в мае 2016 года состоится свой день: 17 мая 2016 года

Церемония вручения наград в русскоязычной общине – Заседание совета Русскоязычной общины, вторник 10 мая, 2016 года в зале заседания городского совета Западного Голливуда.

### **9.С. ПРЕДСТОЯЩИЕ КУЛЬТУРНЫЕ МЕРОПРИЯТИЯ**

Татьяна Родзинек рассказала о мероприятии “Вдохновленные Америкой”, которое будет проведено в ноябре 2015 года.

### **9. СООБЩЕНИЯ СОТРУДНИКОВ**

Сообщений не было.

### **10. КОММЕНТАРИИ ОБЩЕСТВЕННОСТИ**

Комментариев не было.

### **11. КОММЕНТАРИИ ЧЛЕНОВ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ**

Комментариев не было.

### **12. ЗАВЕРШЕНИЕ**

Заседание было завершено в 8:10 вечера. Следующее заседание состоится в регулярно назначенное время во вторник, 17 сентября 2015 года в общественной комнате библиотеки Западного Голливуда по адресу 625 N. San Vicente Boulevard.

ОДОБРЕНО РЕШЕНИЕМ СОВЕТА РУССКОЯЗЫЧНОЙ ОБЩИНЫ 20 ОКТЯБРЯ 2015 ГОДА.

  
\_\_\_\_\_  
ПРЕДСЕДАТЕЛЬ

ПОДТВЕРЖДАЮ:

\_\_\_\_\_  
СОТРУДНИК ГОРОДА